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Уважаеми общински съветници, 

Моля да бъде преразгледано предложението за почасовите 

билети.Очевидно е,че то не само ще намали до драстично спадане 

на  приходите на компанията за градски транспорт,но може и да я доведе 

до фалит. 

1.Очевидно е,че повишението на цените с 25 процента ще доведе до силен 

отлив на услугите на компанията.Хората ще започнат да се придвижват с 

колелата или с колите си. Ще стане както през 2016.-та.Тогава 

повишението с 60 процента НАМАЛИ ПРИХОДИТЕ,но това бе 

прикрито.Всичко се размина С РЯЗКО ПОВИШЕНИЕ НА ДОТАЦИЯТА 

ОТ ОБЩИНАТА КЪМ КОМПАНИЯТА ЗА ГРАДСКИ ТРАНСПОРТ.Така 

ще стане и сега. 

2.Положението се влошава и от въвеждането на почасовите билети от 1.60 

.Очевидно е,че човек,който до сега е плащал два билета по един и шейсет 

или дори три билета по един шейсет, сега ще плаща само един билет по 

един и шейсет.ТОЕСТ ЩЕ ИМА ГАРАНТИРАНО НАМАЛЕНИЕ НА 

ПРИХОДИТЕ НА КОМПАНИЯТА ДВА-ТРИ ПЪТИ.И пак общината ще 

трябва да плати сметката. 

Тъй като фалита на Столичната компания за градски транспорт е 

нежелателен за всички /хората няма да могат да стигат до работа/,моля да 

вземете незабавни мерки по въпроса. 

  

С уважение:Вилимира Петкова 
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